
PROTOKÓL
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ W DNIACH

20-02-2008 ; 27-02-2008; 04-03-2008 ROKU
Temat posiedzenia: Ocena wykonania inwestvcii w 2007 roku.

1. Rozbudowa stacji wodociagowej w miejscowosci Dabrowa w gminie Nowosolna.
W tym zakresie Komisja Rewizyjna stwierdza, ze protokól odbioru koncowego wystawiono
30-08-2007 roku (zal. nr l). Fakture na kwote 130.000 zl wystawiono 31-08-2007 roku
dokonujac w tym samym dniu przelewu. Komisja stwierdza, ze srodka trwalego nie przyjeto
do uzytkowania z dniem 01-09-2008 r. bowiem po tym czasie wystawiono kolejna faktur'( z
dnia 16-10-2007r. na kwote 809,62 zl. Jest to niezgodne z zasadami dokumentowania
operacji gospodarczych w ustawie o rachunkowosci oraz z zasadami ewidencji srodków
trwalych, które powinny byc przyjete od nastepnego miesiaca po przyjeciu do uZyikowania,
co niejest zrealizowane do dnia dzisiejszego.
Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej pan M. Nowacki wystapil o pisemne wyjasnienia do
nizej wymienionych osób:

. Janusz Kuc- odpowiedzialny za inwestycje (zal. nr 2),

. Mariola Do1inska-pelniaca obowiazki Skarbnika Gminy (zal. nr 3)
Stosowne wnioski i propozycje Komisja przedstawi po wyjasnieniach w/w osób.

2. Przebudowa i adaptacja dawnego budynku podworskiego "Gorzelni" na swietlice
srodov,lskowa we wsi Byszewy.

Analizie poddano dokumentacje tej inwestycji a zwlaszcza:
I etap prac stanowiacy podstawe wystawienia faktury na kwote 125.690,50zl
z dnia 07-12- 2007 r. Komisja stwierdza, ze protokól odbioru oddano w dniu
12-11-2007 r. w skladzie: J. Pacev,lcki, J. Kuc, 1.Kurzejamski i R.
Kolodziejczyk. Protokól odbioru nie zawiera zadnych uwag. Komisja
Rewizyjna przeanalizowala I etap prac przedstawiony szczególowo w aneksie
nr I do umowy o dofinansowaniu projektu z dnia 19-04-2007 r. nr 61412-
4500120/07. Do tej czesci Komisja nie \vnosi uwag- faktura opisana rzetelnie
pod wzgledem merytorycznym i formalno-rachunkowym. Natomiast Komisja
dokona wizji lokalnej i oceny prac wykonanych w I etapie w najblizszym
terminie.

3. Budowa boiska sportowego przy gimnazjum w Wiaczyniu Dolnym.
Fakturanr 898/08/2007 wystawiona zgodnie z umowa nr 3I1RPIl/4130/2007 w ramach
umowy o dofinansowanie projektu nr 61412-WM 4500117107z dnia 19-04-2007 r.
p.t. Przebudowa boiska sportowego w Wiaczyniu Dolnym.
Protokól koncowego odbioru przeprowadzila w dniu 30-08-2007 r. komisja w skladzie:

M. Motylewski-dyr. Gimnazjum,
J. Rajtar- kierownik inwestycyjny,
D. Berent- insp. d.s. promocji

dokonala odbioru bez zastrzezen. Przyjeto do ewidencji srodków trwalych w dniu 31-12-07 r.
Komisja Rewizyjna stwierdza, ze miedzy data protokolu odbioru srodka trwalego a data
przyjecia na ewidencje sa rozbieznosci czasowe, co wymaga uporzadkowania w najblizszej
przyszlosci.

4. Budowa chodników przy drogach powiatowych- chodnik Kopanka.
Protokól odbioru robót sporzadzony 18-10-2007 r. zawiera zalacznik nr 1 z dnia 18-10-2007
r. w którym zawarto wykaz niedoróbek-lacznie 6 pozycji. Komisja zlecila usuniecie (pkt 6
za!.) do 31-10-2007 r.
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Komisja Rewizyjna stv"ierdza,ze wykonawca t.j. PBO "Bud-Drog" - Koluszki, ul. Zawila 23
wysta\\ila fakture 05-12-2007 r. na kwote brutto 75.298,49 zl -zaplacono przelewem w
grudniu (niewyrazna data na przelewie). Do faktury dolaczono poprzedni protokól odbioru,
ró\vniezz data 18-10-2007 r, co Komisja Rewizyjna uznaje za nierzetelnosc dokumentów ani
operacji gospodarczych, bov"iempowinien byc protokól bez usterek Watpliwosci budzi
równiez obieg dowodów i dokumentów ksiegowych w rozliczaniu wydatków inwestycyjnych.
Komisja Rewizyjna zazyczyla sobie od J. Pacewickiego w dniu 27-02-2008 r. protokól
odbioru bez usterek (podobno posiada go pan Redzynski) oraz umowe z insp. nadzoru p.
BernardemMilewiczem- chodzi o wyjasnienie kwoty na rachunku z dnia 08-11-2007 r
5.453,97 zl z tytulu nadzoru nad budowa chodnika w Kopance.
Komisja ""''Yl-azapoglad, ze w tym przypadku nalezy dokonywac zapytania o cene ale nastapi
to po uzupelnieniu dokumentów.
Na fakturze nr I04/2007 z dnia 05-12-2007 r. jest adnotacja p. Kuca "Prosze o zaplacenie:
Roboty wykonane zgodnie z umowa nr 129/8/2005r. oraz protokolem odbioru z dnia 18-10-
2007 r. Natomiast brak protokolu bez usterek.
Komisja Rewizyjna wystapila z zapytaniem do p.o. Skarbnika- na jakiej podstawie dokonano
zaplaty. Z wyjasnien p.o. Skarbnika wynika, ze brakujacy protokól powinien byc u p.
Redzynskiego. Natomiast Komisja stoi na stanowisku, ze protokól bez uwag powinien byc
dolaczony do polecenia zaplaty.

5. Budowa biologicznej oczyszczalni scieków przy gimnazjum w Wiaczyniu Dolnym.
Komisja nie wnosi uwag.

6. Budowa chodników przy drogach powiatowych-chodnik Stare Skoszewy, Wiaczyn.
Komisja Rewizyjna poddaje w watpliwosc wysokie koszty inspektora nadzoru. Komisja
Rewizyjna zaleca stosowanie zapytania o cene ze wzgledu na bardzo wysokie koszty
(Kopanka- 5.453,97 zl, Stare Skoszewy - 7.465,67 zl).

7. Centrum Kultury i Ekologii w Plichtowie.
Komisja nie wnosi zastrzezen.

8. Droga Dobieszków; droga Boginia; droga Plichtów.
Na podsta\vie analizy dokumentacji inwestycji p.n. Droga Dobieszków komisja stwierdza co
nastepuje:

a) na fakturze nr 95/2007 z dnia 10-11-2007 r. wystawiona przez "Bud-Drog" z
Koluszek w czesci merytorycznego opisu dokonanego przez p. Kuca dokonano
zmian tresci zapisu korektorem zamiast zgodnego z ustawa o rachunkowosci
korekty zapisu poprzez przekreslenie blednej kwoty i wpisanie popra\',TIeji
wstawienie podpisu.

b) Komisja stwierdza, ze faktura nr 78108/2007z dnia 28-08-2007 r. na dostawe
kruszywa na drogi do Boginii i Domieszkowa na kwote brutto 153.232 zl zostala
opisana przez p. Janusza Rajtara 28-08-2007 r. i potwierdzona w zakresie
wykonania przez insp. nadzoru p. Bernarda Milewicza. Jednoczesnie pod data 27-
09-2007 r. znalazla sie informacja, z której wynika fakt mylnie rozpisanej w/w
faktury, w której kruszywo powinno dotyczyc dróg Dobieszków, Boginia i
Plichtów (Plichtowa nie ma na specyfikacji faktury). Komisja stawia pytanie- jak
to jest, ze pracov"TIikUrzedu Gminy i inspektor nadzoru potwierdzaja swoimi
podpisami wykonanie podbudowy dróg Dobieszków i Boginia. Natomiast za
miesiac dokonuja korekty tych zapisów. Po raz kolejny wraca pytanie stawiane
przez Komisje Rewizyjna -<::-zynadzór nad przebiegiem remontu dróg byl
wlasciwy.
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c) Umowa nr 31/09/10/7040/2007 z inspektorem nadzoru nie zawiera granicznej
daty na jaki okres obowiazuje. Poniewaz umo\\'Ysa kserowane komisja zazyczyla
sobie oryginal pierwszej umowy.

9. Budowa nowych punktów swietlnych oraz \\'Ymianaopraw.
Komisja po zapoznaniu sie z dokumentami nie wnosi uwag.

10. Zakup gruntów.
Komisja zapoznala sie z dokumentami, które to dotycza zakupu gruntów pod drogi w
miejscowosci Natolin, Teolin, Borchówka.

II. Uporzadkowanie, zagospodarowanie i oznakowanie placu w centrum wsi Ksawerów.
Komisja po rozpoznaniu sie z dokumentami stwierdza, ze powyzsza inwestycja zostala
rzetelnie udokumentowana i przyjeta protokolem odbioru z dnia 14-11-2007 r. bez zastrzezen.
Zgloszono \\miosek o platnosc ze srodków unijnych.

12. Zagospodarowanie, uporzadkowanie i oznakowanie placu w centrum wsi Moskwa.
Komisja nie wnosi uwag.

13. Zagospodarowanie i uporzadkowanie boiska sportowego i placu zabaw we wsi Lipiny.
Komisja zapoznala sie z dokumentami i nie wnosi uwag do 1etapu inwestycji (w zakresie
dokumentacji).

14. Zagospodarowanie terenu na cele rekreacyjno-sportowe w Starych Skoszewach.
Komisja zapoznala sie z dokumentami i stwierdza, ze dokumenty3 rachunki i dokumentacja
opisanajest pra\vidlowo poza jedna faktura nr 15004/07.Jest ona opisana niejasno i
niewiadomo czego dotyczy.

15. Metropolitalna siec szerokopasmowego dostepu do 1nternetu.
W 2007 roku wykonano w zakresie tej inwestycji jedynie mape projektowa.

16. Budowa boiska wielofunkcyjnego Wiaczyn Dolny.
Wykonanojedynie dokumentacje projektowa.

Komisja podjela decyzje po przeprowadzeniu wizji lokalnej najwazniejszych inwestycji
realizowanych w 2007 roku. Po zapoznaniu sie ze stanem wykonanych prac przedstawi
calosciowe wnioski.
Na tym protokól zakonczono.

Podpisy czlonków komisji:

l. Michal Nowacki - Przewodniczacy, ~.q?!J cl!.
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2. AndrzejJackiewicz

3. Katarzyna Kucharska


